

盞記中秋禮盒禮遇

條款及細則:

- 1. 此禮遇有效期由即日起至 2025 年 9 月 15 日止。
- 2. 此禮遇僅適用於盞記網店之指定頁面內購物。
- 3. 客戶須於結帳前輸入優惠碼,方可享有此禮遇。
- 4. 圖片只供參考,優惠產品數量有限,先到先得,售完即止。
- 5. 此禮遇不得與其他優惠同時使用。
- 6. 此禮遇由相關服務/產品供應商提供,和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關此禮遇提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 7. 客戶對此禮遇有任何查詢,請與盞記客戶服務部聯絡,電話:2815 5811 或電郵 crossmarketing@nest1964.com。
- 8. 如有任何爭議, 盞記及本公司保留最終決定權。

First Edible Nest Mid-Autumn Festival hamper privileges

Terms and conditions:

- 1. This privilege is valid from now until 15 September 2025.
- 2. This privilege is only applicable to purchases on the designated page of First Edible Nest's online store.
- 3. Customers must enter the promo code at checkout to enjoy this privilege.
- 4. Product images are for reference only. Discounted products are available in limited quantities and on a first-come, first-served basis while stocks last.
- 5. This offer cannot be combined with other promotions.
- 6. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not the provider or supplier of the offer and shall not be responsible for any matters relating to the service or product.
- 7. For any inquiries about the offer, please contact nest1964 customer service by calling 2815 5811 or sending email to crossmarketing@nest1964.com.
- 8. nest1964 and Hutchison Telephone Company Limited reserve the final right to make decisions in case of any disputes.

